
Micaela Röman, avvikande åsikt för protokollet (10.3.2025) ärende 14: 
 
Avvikande åsikt, undertecknad anser att behandlingen av ärendet borde ha fortsatt och att 
ärendet i sin helhet skulle skickas till svenska skolsektionen för beslut, det i och med att 
elevupptagningsområdena och beslut om dessa enligt kommunens förvaltningsstadga fattas 
av sektionen. 
 
Med vänliga hälsningar, 
 
Micaela Röman 
 


